
  

 

       

Referat fra styremøte nr. 4, onsdag 12. April  2023 
 
 

Sted:  Allum 

Tid:  kl. 18.30  
 
Hovedstyret og utvalgsledere til stede. 
 
 Bjørn Komma, Håkon Torsvik, Tom Mangelrød, Nils H Berge, Ole O Komma, Bjørn 

Myrholmen, Ole Grønnerød, Camilla Grimsæth, Liv A Myrholmen, Nils H 
Berge, Svein E Komma                                                   

 
Forfall:                           Nina Holm 

 
Fiskeutvalget            Christopher Lyngedal 
Baneutvalget              Svein E Komma                            
Ungdomsutvalget      Nina Holm  
Kvinnekontakt            Camilla Grimsæth 
Publisering / pr.         Isak Magnus Mikalsen                 
                                      Liv A Myrholmen                          
Jaktutvalg.                   Ole Grønnerød  
Vara.                             Bjørn Myrholmen  
                                      Nils H Berge 
 

Saksliste: 
Sak 13 /23. Godkjenning av referat fra forrige møte og innkallelse til april-møte.   
                       Referat godkjent 

   
Sak 14 /23. Referatsaker 

• Antall medlemmer pr 04.april-2023: 555stk, økning på 7stk 
• KURSER: Tina skal ha blodsporkurs neste helg. Jaktlederkurs blir 22-2 august, 

det vil bli arrangert EL fiske kurs senere. Det er 3 som er blitt godkjente 
instruktører på hagle. 

• Innkjøp av kniver til premiering. Nils har fått tilbud om innkjøpspris fra en 
leverandør, han sjekker videre om andre også vil gi en pris på kniver. 

• Det har blitt et nei fra grunneier om kjøp av Allumtjønna foreløpig. 
• En liten endring i vedtekter etter avtale med forbundet. Se § 8. 

Endringen legges frem på neste årsmøte, styret er enig i endringen. 

• Det var ingen som ønsket å stille i Borgertoget 17. mai. I år. 
 

Sak 15 /23. Rapport fra utvalgene. 
                             
 



  

 

                                        Fiskeutvalget. 
DNT ønsker en overnattingstur 4 juni i samarbeid med fisk og ungdom, 
Christopher holder i den, men snakker med Nina og Nils videre. 
Sjøørret fiske den 23 april. Hagleskyting med ungdom? 
 
Jaktutvalget. 
Det blir fremdeles å leite etter et jaktterreng, Bjørn har hatt kontakt med 
en person om terreng, men det var ikke passende for klubben. Vi forsetter 
jakta. 
 

 Ungdomsutvalget.   
      Arrangere åpen dag for ungdommen, som skal være gratis. Mulig vi bør ha           
      et samtykke fra foreldre, dersom ungdommen er under 16 år.  Det har vært    
      møte på Kongshaugen skole, der fikk klubben presentert seg og hva vi     
      har av aktiviteter. 
 
 Kvinnekontakt  
     Liv A Myrholmen er blitt med i styringsgruppen for kvinnekontakten. 
     Det blir rifleskyting den 10 mai og 16 august, hagleskyting blir 31 mai og 30    
     august. Det blir laksefiske i Holmfoss på villaksens dag, den 17 juni. 
     Det er et ønske og padle kano og fiske den 21 juni med oppmøte på brygga    
     til Nils. 

 
     PR utvalget  
    Avtale om 15% rabatt hos Fiske og Turutstyr på Elveveien er signert,         
    medlemmer kan nå benytte seg av det i butikken. 
    Dersom f.eks. Skitt fiske ønsker at vi legger ut noe fra dem på hjemmesiden,    
    bør det ha en relevansen til kurs eller messer, og ikke ren reklame. 
    Liv Arnhild hadde med klær og capser som kan selges til medlemmer. 
    Det ble vedtatt at det skulle bestilles inn noen capser og piqueskjorter. 
    Styret skulle også ha egne jakker med logo, Liv Arnhild kommer tilbake til    
    størrelser.  
    PR legger ut på hjemmesidene for styret, kvinner, Tina og jaktutvalget,   
    dersom andre trenger å legge ut noe, kan PR gjøre det.  

 
                                     Baneutvalget. 
                                     Det har vært befaring på stien og det skal tas service på kastere i nær      
                                     fremtid. 
                                     3 stk. er blitt godkjent som skyte instruktører, det må fylles på mer masser i            
                                     Vollene, Steni har masser som vi kan få, det bør prøves ut om det er greie  
                                     masser i vollene. Haglebanen åpner så snart som mulig. 
 

 
                           Sak 16/23.  Enkel gjennomgang av regnskap. 
                           Søknader om midler fra aktivitetsfondet må sendes.  



  

 

Alle utvalgsledere må sende inn referat fra utvalgsmøter, før styremøter. 

 
 

    
Neste Møte: 8. mai kl 18.30 på Alllum 
 
Møte hevet: Kl 21.20                            Referent: Tom Mangelrød 
 
Vedlegg: Kvinner og Fisk 


